

日所想念的 Diiijies Mike and Diiijies DEANNA:

你们好!

首先提笔祝愿你们的干爹、干妈、还有妹妹以及身体健康、合家欢乐、工作顺利、学习进步、天天

开心、工作顺利。下面谈一下我的事情。

我呢! 在过里过的很好。学习也没有什么压力。上次 5月 13日我们进行了期末考试。今天把成绩单发下来了。过

个成绩让我很失望。考了第二名。在年组里是第三名。我让他们失望了。干爹、干妈。对不起。下次期末考试我一定考第一名。我

一定会努力的。我的语文成绩: 99分。 语文: 109分。 英语: 100分。 数学: 79分。 地理: 80分。 历史: 93分。

政治: 89分。 数学没及格。下次我一定会努力考好。我一定会努力学习。不让干爹、干妈失望的。我一定要认真学习。报

答我慈祥的干爹、干妈。如果没有干爹、干妈的帮助。我也就没有这么好的机会坐在明亮的教室里学习了。我真的很感

谢干爹、干妈。干爹、干妈你们是我的上帝。哦! 干爹、干妈。我们能见面吗? 我好想见你们那慈祥的一面哦! 我们

能见面吗? 因为。我真的好想见你们哦! 上次。我梦见干爹和干妈了。干妈瘦的好多哦! 干妈不胖也不瘦。但干

妈好高哦! 干妈、干爹你们知道吗? 我每天都在客厅有点和你们见面。因为我太想你们了。还有我可爱的妹妹。很

长大了吗? 在哪个年组呢? 学习如何。一定要好好读书哦! 别让爸爸妈妈失望。也别让我这个姐姐失望。和

道了吗? 我们两个一起努力。加油! 最后 ~~我用我真诚的心向你们说声谢谢!~~ 我用我真诚的心向你们说声谢谢!

你们的弟弟 Best wishes.

致此

敬礼

资助生：斯朗曲赞。

2009年5月23号。

由于时间的缘故，只写了一封，请徐干妈原谅。

My missed Diggles Mike and Diggles Deanna,

How are you?

First of all, I hope my god parents, and sister healthy, happy, and well with everything. Tashidelek! Now please allow me to report my schooling.

In this semester, I have led a happy life. I don't have much pressure on study. On May 13, we took Mid-semester exams, and I got the results today. I am a little disappointed because I was only ranked the second in the class, and the third in the grade. I am afraid I probably made my god parents disappointed. I am sorry. I hope I can be ranked the first in the final-semester exams. My exams results: Tibetan 99 (total 100), Chinese 109 (total 150), math 79 (total 150), geology 80 (total 100), history 93 (total 100), politics 89 (total 100). I didn't do well in math exam. Next time, I will study harder to do well in math. I won't disappoint you, my dear god parents. I must study hard to repay you with good school report. I should not attend this good school if I didn't get your support, concerns and help. Thanks a lot, my god parents. You are really my god! Can we have chance to meet with each other? I really want to see the kind face of my god parents. I miss you very much. I had a dream to see you not long time ago. In the dream, my god mother is a little fat, and my-god father is tall and has a healthy stature. I pray every day for us to meet. I also want to see my sister. She must be lovely. Is she grown up? Which grade is she in? How is her study? I hope she does well in her study to satisfy each of us. My sister, let's study hard together, come on. Please accept my heartfelt thanks.

All the best!

Your god daughter: Silang Qucuo

May 23, 2009